

CARTA PERMOHONAN PEMBIAYAAN LUAR NEGARA

KELULUSAN PEMBIAYAAN (e-OTRA)

PEMBIAYAAN GERAN PENYELIDIKAN (DALAMAN & KEMENTERIAN)

- SENARAI GERAN
- SYARAT DAN KRITERIA

PEMBIAYAAN GERAN LUAR

- SYARAT DAN KRITERIA

PEMBIAYAAN TABUNG PERSIDANGAN LUAR NEGARA (TPLN)

- SYARAT DAN KRITERIA

PEGAWAI KEWANGAN PTJ

PUSAT TANGGUNGJAWAB (PTJ) (PERMOHONAN)

DEKAN/PENGARAH

KEPUTUSAN

TIDAK DIPERAKU → TERIMA EMEL MAKLUMAN

DIPERAKU

BAHAGIAN KEWANGAN RCMO

PEGAWAI RCMO

PENGARAH RCMO

TIMBALAN NAIB CANSELOR PENYELIDIKAN & INOVASI

KEPUTUSAN

DIPERAKU → TERIMA EMEL MAKLUMAN

RCMO (KELULUSAN PEMBIAYAAN)

DIPERAKU

- SURAT KELULUSAN PEMBIAYAAN AKAN DIHANTAR MELALUI EMEL.
- PERMOHONAN AKAN DIMAJUKAN UNTUK KELULUSAN SELANJUTNYA (KELULUSAN PERJALANAN KE LUAR NEGARA).
- PEMOHON DINASIHATKAN TIDAK MEMBUAT SEBARANG PEMBAYARAN SEHINGGA KELULUSAN KETUA SETIAUSAHA (KSU) DITERIMA.

BAHAGIAN SUMBER MANUSIA (KELULUSAN PERJALANAN)

KELULUSAN PERJALANAN

- BENDAHARI
- NAIB CANSELOR
- KETUA SETIAUSAHA (KSU)

TAMAT

RINGKASAN PERMOHONAN PEMBIAYAAN LUAR NEGARA

JENIS PEMBIAYAAN	KRITERIA	REKOD PRESTASI	KELAYAKAN	KUASA MELULUS
Geran Penyelidikan (Dalam & Kementerian) <ol style="list-style-type: none"> 1. Akademik 2. APEX Young 3. APEX ERA 4. Dana Inovasi Awal 5. GIPS (Insentif Pembangunan Siswazah-PHD) 6. RUI Khas USM (Pepadanan Pertubuhan & Universiti Antarabangsa) 7. RUI COVID 8. Libatsama Komuniti 9. Penerbitan Buku 10. RUTrans GC 11. RU Top-Down 12. RUTrans 13. RUI 14. RUTeam 15. USM Jangka Pendek 	<ul style="list-style-type: none"> • Hanya dibenarkan untuk pembentangan kertas kerja penuh secara lisan sahaja. • Kertas kerja yang dibentangkan perlu diterbitkan dalam prosiding berindeks WoS/SCOPUS/ERA. <i>(sila sertakan bukti daripada penganjur)</i> • Keutamaan akan diberikan kepada kertas kerja yang akan diterbitkan dalam Jurnal/Terbitan Khas (<i>Special Issue</i>) berindeks WoS/SCOPUS/ERA. <i>(sila sertakan bukti daripada penganjur)</i> • Pemohon perlu mempunyai rekod prestasi (<i>track record</i>) yang aktif sebagai <i>main author / corresponding author</i>. • Persidangan yang berkaitan secara terus dengan penyelidikan/bidang kepakaran. • Perjalanan dibenarkan untuk projek penyelidikan yang memasuki tahun kedua dan ke atas sahaja. • Sekali sahaja bagi setiap geran penyelidikan dalam tempoh aktif geran. 	<p><u>Sains dan Kejuruteraan</u></p> <p>Untuk kakitangan di bawah 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 2 artikel dalam jurnal terindeks SCOPUS atau WoS / 2 bab dalam buku penyelidikan / 1 buku penyelidikan <p>Untuk kakitangan melebihi 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 5 penerbitan terindeks SCOPUS atau WoS dalam tempoh 3 tahun terakhir / 5 bab dalam buku penyelidikan / 2 	<ul style="list-style-type: none"> • Ketua dan ahli projek sahaja dibenarkan. • Pelajar tidak dibenarkan. 	<ul style="list-style-type: none"> • Kelulusan Timbalan Naib Canselor Penyelidikan dan Inovasi hanyalah kelulusan pembiayaan. • Kelulusan Bendahari, Naib Canselor dan Ketua Setiausaha KPT adalah kelulusan perjalanan atas urusan rasmi. • Semua pembayaran (termasuk yuran) hanya boleh dibuat setelah mendapat kelulusan daripada KSU.

JENIS PEMBIAYAAN	KRITERIA	REKOD PRESTASI	KELAYAKAN	KUASA MELULUS
16. USM-Industri (Pemadanan USM-Industri)	<ul style="list-style-type: none"> Tidak dibenarkan menghadiri persidangan luar negara yang dianjurkan oleh penganjur tempatan. 	<p>buku penyelidikan</p> <p><u>Sains Sosial</u></p> <p>Untuk kakitangan di bawah 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> •2 jurnal berwasit / 2 bab dalam buku penyelidikan / 1 buku penyelidikan 		
17. Skim Geran Penyelidikan Fundamental (FRGS)	<ul style="list-style-type: none"> Hanya yang telah diluluskan dalam kertas cadangan penyelidikan (<i>proposal</i>) dan telah diperuntukan dalam vot 21. 	<p>Untuk kakitangan melebihi 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> •5 penerbitan berwasit dalam tempoh 3 tahun terakhir / 5 bab dalam buku penyelidikan / 2 buku penyelidikan 		
18. Skim Geran Penyelidikan Pembangunan Prototaip (PRGS)	<ul style="list-style-type: none"> Untuk pembentangan secara maya, penyelidik perlu mendapatkan pengesahan daripada penganjur persidangan. 	<p>Untuk kakitangan melebihi 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> •5 penerbitan berwasit dalam tempoh 3 tahun terakhir / 5 bab dalam buku penyelidikan / 2 buku penyelidikan 		
19. Skim Geran Penyelidikan Transdisiplinari (TRGS)	<ul style="list-style-type: none"> Tempoh perjalanan tidak boleh melebihi tujuh (7) hari termasuk satu (1) hari sebelum dan satu (1) hari selepas tarikh persidangan / seminar / bengkel / kursus / kolaborasi / mesyuarat ke luar negara. Jika melebihi tujuh (7) hari, penjelasan yang sewajarnya hendaklah dilampirkan supaya tidak menjejaskan tugas harian dan tanggungjawab pengajian. 	<p>Untuk kakitangan melebihi 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> •5 penerbitan berwasit dalam tempoh 3 tahun terakhir / 5 bab dalam buku penyelidikan / 2 buku penyelidikan 		
20. Skim Geran Penyelidikan Jangka Panjang (LRGS)	<ul style="list-style-type: none"> Jumlah delegasi ke luar negara daripada USM bagi satu program/aktiviti tidak boleh melebihi dua (2) orang. 	<p>Untuk kakitangan melebihi 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> •5 penerbitan berwasit dalam tempoh 3 tahun terakhir / 5 bab dalam buku penyelidikan / 2 buku penyelidikan 		
21. Konsortium Kecemerlangan Penyelidikan KKP	<ul style="list-style-type: none"> Perjalanan menggunakan laluan dan tambang paling murah. 	<p>Untuk kakitangan melebihi 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> •5 penerbitan berwasit dalam tempoh 3 tahun terakhir / 5 bab dalam buku penyelidikan / 2 buku penyelidikan 		
22. Geran Pasca Covid-19	<ul style="list-style-type: none"> Berpotensi untuk mewujudkan rangkaian untuk mendapatkan geran antarabangsa. 	<p>Untuk kakitangan melebihi 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> •5 penerbitan berwasit dalam tempoh 3 tahun terakhir / 5 bab dalam buku penyelidikan / 2 buku penyelidikan 		
23. MyPAIR Hibiscus				
24. MYPAIR - UK				
25. Newton Disease				
26. Newton MUON				
27. Geran Penyelidikan				

JENIS PEMBIAYAAN	KRITERIA	REKOD PRESTASI	KELAYAKAN	KUASA MELULUS
Translational Research KPT 28. MRUN-LRGS 29. SATREPS 30. Geran Public-Private Research Network PPRN 31. ScienceFund (MOSTI) 32. International Collaboration Fund (ICF) (MOSTI) 33. Geran Dana R&D (MOSTI)	<ul style="list-style-type: none"> Berpotensi untuk dijemput menerbitkan buku oleh penerbit terkenal antarabangsa. Tertakluk kepada kecukupan baki geran penyelidikan. 			
Geran Agensi Luar (Penaja selain Kementerian)	<ul style="list-style-type: none"> Tertakluk kepada syarat dan garis panduan penaja. Berpotensi untuk mewujudkan rangkaian untuk mendapatkan geran antarabangsa. Berpotensi untuk dijemput menerbitkan buku oleh penerbit terkenal antarabangsa. Tertakluk kepada kecukupan baki geran penyelidikan. 		<ul style="list-style-type: none"> Ketua dan ahli projek sahaja dibenarkan. 	<ul style="list-style-type: none"> Kelulusan Timbalan Naib Canselor Penyelidikan dan Inovasi hanyalah kelulusan pembiayaan. Kelulusan Bendahari,

JENIS PEMBIAYAAN	KRITERIA	REKOD PRESTASI	KELAYAKAN	KUASA MELULUS
Tabung Persidangan Luar Negara (TPLN)	<ul style="list-style-type: none"> Hanya dibenarkan untuk pembentangan kertas kerja penuh secara lisan sahaja. Kertas kerja yang dibentangkan perlu diterbitkan dalam prosiding berindeks WoS/SCOPUS/ERA. <i>(sila sertakan bukti daripada penganjur)</i> Keutamaan akan diberikan kepada kertas kerja yang akan diterbitkan dalam Jurnal/Terbitan Khas (<i>Special Issue</i>) berindeks WoS/SCOPUS/ERA. <i>(sila sertakan bukti daripada penganjur)</i> Pemohon perlu mempunyai rekod prestasi (<i>track record</i>) yang aktif sebagai <i>main author / corresponding author</i>. Persidangan yang berkaitan secara terus dengan penyelidikan/bidang kepakaran. Permohonan hanya dipertimbangkan sekali sahaja dalam tempoh dua tahun. Tidak dibenarkan menghadiri persidangan luar negara yang dianjurkan oleh penganjur tempatan. Keutamaan akan diberikan kepada persidangan di negara-negara ASEAN dan Asia. 	<p><u>Sains dan Kejuruteraan</u></p> <p>Untuk kakitangan di bawah 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> 2 artikel dalam jurnal terindeks SCOPUS atau WoS / 2 bab dalam buku penyelidikan / 1 buku penyelidikan <p>Untuk kakitangan melebihi 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> 5 penerbitan terindeks SCOPUS atau WoS dalam tempoh 3 tahun terakhir / 5 bab dalam buku penyelidikan / 2 buku penyelidikan 	<ul style="list-style-type: none"> Terbuka kepada semua staf akademik dan pentadbiran/ profesional yang berstatus tetap dan kontrak sahaja 	<p>Naib Canselor dan Ketua Setiausaha KPT adalah kelulusan perjalanan atas urusan rasmi.</p> <ul style="list-style-type: none"> Semua pembayaran (termasuk yuran) hanya boleh dibuat setelah mendapat kelulusan daripada KSU.

JENIS PEMBIAYAAN	KRITERIA	REKOD PRESTASI	KELAYAKAN	KUASA MELULUS
	<ul style="list-style-type: none"> • Tempoh perjalanan tidak boleh melebihi tujuh (7) hari termasuk satu (1) hari sebelum dan satu (1) hari selepas tarikh persidangan / seminar / bengkel / kursus / kolaborasi / mesyuarat ke luar negara. Jika melebihi tujuh (7) hari, penjelasan yang sewajarnya hendaklah dilampirkan supaya tidak menjejaskan tugas harian dan tanggungjawab pengajian. • Jumlah delegasi ke luar negara daripada USM bagi satu program/aktiviti tidak boleh melebihi dua (2) orang. • Perjalanan menggunakan laluan dan tambang paling murah. • Berpotensi untuk mewujudkan rangkaian untuk mendapatkan geran antarabangsa. • Berpotensi untuk dijemput menerbitkan buku oleh penerbit terkenal antarabangsa. 	<p><u>Sains Sosial</u></p> <p>Untuk kakitangan di bawah 5 tahun perkhidmatan:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 2 jurnal berwasit / 2 bab dalam buku penyelidikan / 1 buku penyelidikan <p>Untuk kakitangan melebihi 5 tahun perkhidmatan:</p> <p>5 penerbitan berwasit dalam tempoh 3 tahun terakhir / 5 bab dalam buku penyelidikan / 2 buku penyelidikan</p>		